

ဂျပန်နိုင်ငံတွင်းသို့ COVID-19 ရောဂါ ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှု တားဆီးကာကွယ်ရေး စီမံချက်အသစ်

၂၀၂၀ပြည့်နှစ် မေလ ၂၅ ရက်

(၁) ပြည်ဝင်ခွင့်ပိတ်ပင်ထားသည့် ဒေသများအဖြစ် တိုးမြှင့်သတ်မှတ်ခြင်း

အောက်တွင်ဖော်ပြထားသော နိုင်ငံ ၁၁ နိုင်ငံကို ပြည်ဝင်ခွင့်ပိတ်ပင်ထားသည့် ဒေသများအဖြစ် ထပ်မံတိုးမြှင့် သတ်မှတ်လိုက်သည်။ အဆိုပါနိုင်ငံများသို့ ပြီးခဲ့သည့် ၁၄ ရက်အတွင်း သွားလာနေထိုင်ခဲ့ဖူးသော ခရီးသွားရာဇဝင်ရှိသော နိုင်ငံခြားသားများသည် **အထူးအကြောင်းကိစ္စရပ်များ**မရှိပါက ပြည်ဝင်ခွင့်ပိတ်ပင်ခံရမည် ဖြစ်ပါသည်။

(* Afghanistan, Argentina, India, El Salvador, Ghana, Guinea, Kyrgyz, Tajikistan, Pakistan, Bangladesh, South Africa)

မှတ်ချက်(၁) အထက်ပါသတ်မှတ်ချက်၏ အကျိုးဆက်အနေဖြင့် ပြည်ဝင်ခွင့်ပိတ်ပင်ထားသည့် နိုင်ငံနှင့် ဒေသပေါင်း ၁၁၁ ခု ရှိပြီဖြစ်သည်။

မှတ်ချက်(၂) “အမြဲတမ်းနေထိုင်ခွင့်ရရှိထားသူ”၊ “ဂျပန်လူမျိုး၏ ဇနီး/ခင်ပွန်း (သို့) ကလေး”၊ “အမြဲတမ်းနေထိုင်ခွင့်ရရှိထားသူ၏ ဇနီး/ခင်ပွန်း (သို့) ကလေး”၊ “ကာလရှည်နေထိုင်ခွင့်ရရှိထားသူ” ဖြစ်ပြီး ပြည်ပြန်ဝင်ခွင့် ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် မေလ ၂၆ ရက်နေ့အထိ ဂျပန်နိုင်ငံမှထွက်ခွာလာသော နိုင်ငံခြားသားများသည် မူအားဖြင့် အထူးအကြောင်းကိစ္စရပ်ရှိသောသူများဖြစ်သည်။ သို့သော် ၎င်းတို့သည် မေလ ၂၇ ရက်နေ့နှင့် နောက်ပိုင်းတွင် ဂျပန်နိုင်ငံမှ ထွက်ခွာလာသော နိုင်ငံခြားသားများနှင့် မသက်ဆိုင်ပါ။ “အထူးအမြဲတမ်းနေထိုင်ခွင့်ရသူ” သည် ပြည်ဝင်ခွင့်ပိတ်ပင်ထားမှုတွင် အကျိုးမဝင်ပါ။

(၂) သီးသန့်နေထိုင်စောင့်ကြည့်မှု (quarantine) တိုးမြှင့်လုပ်ဆောင်ခြင်း

ဂျပန်နိုင်ငံသို့မဝင်ရောက်မီ ၁၄ရက်အတွင်း အထက်ပါအပိုဒ်(၁)တွင် ဖော်ပြထားသော ပြည်ဝင်ခွင့် ပိတ်ပင်ထားသည့် ဒေသများသို့ သွားလာနေထိုင်ခဲ့ဖူးသော ခရီးသွားရာဇဝင်ရှိခဲ့ပြီး အထူးအကြောင်း ကိစ္စရပ်ဖြင့် ဂျပန်နိုင်ငံတွင်းသို့ ဝင်ရောက်မည့်သူများသည် PCR စစ်ဆေးခြင်းကို ခံယူရမည် ဖြစ်ပါသည်။

(၃) လက်ရှိလုပ်ဆောင်လျက်ရှိသော စီမံချက်များကို ဆက်လက်အကောင်အထည်ဖော်ခြင်း

မေလကုန်အထိ အကောင်အထည်ဖော်မည့် သီးသန့်နေထိုင်စောင့်ကြည့်မှု (quarantine) တိုးမြှင့် လုပ်ဆောင်ခြင်း၊ ဗီဇာကန့်သတ်ခြင်းများ၊ ခရီးသည်တင် လေယာဉ်(နှင့်သင်္ဘော)များ လေဆိပ်/ဆိပ်ကမ်း သို့ ဆိုက်ရောက်မှုအပေါ် ကန့်သတ်ခြင်းနှင့် လေယာဉ်ဖြင့် ဂျပန်နိုင်ငံသို့ရောက်ရှိလာမည့် ခရီးသည်အရေ အတွက်ကို ထိန်းချုပ်ခြင်းစီမံချက်များကို ဧပြီလ ၂၇ ရက်နေ့တွင် ကျင်းပခဲ့သော “ဂျပန်နိုင်ငံရှိ COVID-19 ရောဂါကူးစက်ပျံ့နှံ့မှု ကာကွယ်ထိန်းချုပ်ရေးဗဟိုကော်မတီ”၏ ၃၂ ကြိမ်မြောက် အစည်းအဝေးဆုံးဖြတ် ချက်အရ ဇွန်လကုန်ထိ ထပ်မံတိုးမြှင့်လိုက်သည်။ ၎င်းစီမံချက်ကာလကို ထပ်မံပြင်ဆင်နိုင်ခြေရှိပါသည်။

အထက်ပါအပိုဒ်(၁) နှင့် (၂) တွင် ဖော်ပြထားသောစီမံချက်များကို မေလ ၂၇ ရက်နေ့ မနက် ၀ နာရီ (ဂျပန်စံတော်ချိန်)မှစတင်၍ အချိန်ကာလတစ်ခုအထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။ စီမံချက် စတင်ချိန်မတိုင်မီ အဆိုပါနိုင်ငံများမှ ထွက်ခွာ၍ စီမံချက်စတင်ချိန်နောက်ပိုင်းတွင် ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိ မည့်သူများလည်း အကျုံးဝင်မည် ဖြစ်ပါသည်။